
 

 Pagina 1 van 2 

Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 16-06-2020 

Registratienummer : E202021705 Senioren Dijk en Waard. 

 

Onderwerp: Technische vragen Groenvisie (incl. Volkstuinen Middenweg Zuid) 

Aan het college, 

 

Inleiding:  

Nu de Groenvisie in de commissie M&S op de agenda staat, daarin wordt verwezen naar de 

volkstuinen de Middenmoes en de Buttermoes. Echter we hebben ook nog twee 

volkstuincomplexen van de volkstuin Vereniging de Groene Waard, en komen nog volkstuinen 

aan de Middenweg- Zuid. 

 

Vragen:   

1. Hoe is het gesteld met de plannen voor de volkstuinen aan de Middenweg-Zuid. Kunnen 

deze pas gerealiseerd worden als de bocht in de Middenweg-Zuid ter hoogte van de 

Intratuin is gerenoveerd en aangepast ?. --Daaruit ontstaat de volgende vraag :  

2. Hoever is het proces met de onteigening van het perceel Middenweg 2 ? Immers deze zal 

eerst moeten zijn afgerond voor men aan de renovatie van de bocht kan beginnen 

 

Overige ingediende vragen over de Groenvisie (E202021530; E202021531; E202021533) 

3. Waarom wordt er nog steeds gekozen bij nieuwe aanplant voor kleine soorten bomen? 

Ligt de oorzaak hier in de prijs van de bomen en is dit verschil zo groot dat er kleinere 

bomen moeten worden aangeschaft of meer kleinere bomen voor minder geld ? Waar 

grotere soorten bomen kunnen wordt toegepast dient dat toch de voorkeur. Hittestress!    

4. Waarom worden de elektriciteit huisjes in de gemeente borders niet ‘bekleed’ met groen. 
Bijvoorbeeld in de foreestraat staan tussen die nieuwe luxe appartementen en het zorg 

centrum een stenen elektriciteit huisje in de mooie vaste planten borders. 

5. Hoe staat het met de volkstuinen in Zuid nu er een gerechtelijke procedure over het huis 

loopt. 

 

 

Antwoord van het college 

Inleiding 

Ten behoeve van de samenhang en het overzicht zijn wij zo vrij geweest de beantwoording van 

uw vragen (E202021530; E202021531; E202021533; E202021705) te combineren in één reactie. 

 

Antwoord 

1. Om te komen tot de volkstuinen moeten eerst de juridische procedures worden afgerond. 

Vervolgens zullen de opstallen worden gesloopt, de bodem gesaneerd en de bocht in de 

Middenweg worden aangepast. Zodra deze stappen zijn afgerond kunnen de volkstuinen 

worden aangelegd. De start van deze uitvoering staat voorlopig gepland op het tweede 

kwartaal van 2021. 

2. Rijkswaterstaat heeft het voorstel tot onteigening ter besluitvorming voorgelegd aan De 

Kroon. Het ontwerp Koninklijk Besluit heeft t/m 28 januari ter inzage gelegen. Vervolgens 

heeft De Kroon medio juni (conform de besluittermijn van zes maanden) een definitief 
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Koninklijk Besluit genomen. Na dit definitieve besluit wordt door de advocaat van de 

gemeente besproken wat de (juridische) vervolgstappen zijn. 

3. Bij het aanplanten van bomen maken we onderscheid tussen de grootte ten tijde van het 

aanplanten en de grootte van de boomsoort. De vraag  betreft de boomsoort, 

volledigheidshalve gaat het antwoord ook in op de aanplantgrootte. 

 Qua boomsoort kiest de gemeente niet bewust voor boomsoorten die van nature klein 
blijven. Sterker, in de nieuwe groenvisie wordt doelbewust meermalen gewezen op de 
positieve effecten van grote bomen. Wel zien we dat bij gebiedsontwikkelingen waar de 
inrichting door een ontwikkelaar wordt bepaald, vaker kleine boomsoorten een plek 
krijgen. Dit heeft vermoedelijk onder meer te maken met het voorkomen van schaduwval 
op zonnepanelen en overige overlast van grote bomen. De groenvisie geeft handvatten 
om hierover in gesprek te gaan met ontwikkelaars. 

 Ten tijde van het aanplanten worden relatief dunne bomen aangeplant. Het aanplanten 

van dunne bomen geeft een grotere kans dat ze tot groei komen dan bij dikke bomen. 

Dit omdat de verplaatsing van een boom nooit zonder risico is voor de boom, en bij 

dikke bomen is dit risico groter. Aanvullend is het vervoer van dunne bomen een stuk 

goedkoper, waardoor meer mogelijk is met publiek geld. Overigens kiest de gemeente 

wel bewust voor een boomdikte die weliswaar dun is, maar dikker dan wat partijen als 

het Waterschap en de provincie hanteren. Dit omdat te dunne bomen ook gevoelig zijn 

voor bijvoorbeeld vandalisme. 

4. Deze suggestie nemen we graag mee bij het opstellen van het beleids-/uitvoeringsplan. 

5. Zie de beantwoording op vraag 2. 


